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Protokół Nr LIII/14 
Sesji Rady Miejskiej Dzierżoniowa VI kadencji 

z dnia 29 września 2014 r. 
która odbyła się w Sali Rycerskiej Ratusza, Dzierżoniów, Rynek 1, 

od godz. 10.00 do godz. 13.40 
 
1. Otwarcie sesji. 

Andrzej Wiczkowski otworzył 53 sesję Rady Miejskiej Dzierżoniowa VI kadencji, która została 
zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. Przywitał radnych, Burmistrza 
oraz wszystkich przybyłych na tę sesję. 
Obecni na sesji: 
1) Radni Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
2) z Urzędu Miasta: Marek Piorun- Burmistrz Dzierżoniowa, Wanda Ostrowska- zastępca 

Burmistrza, Ryszard Szydłowski- zastępca Burmistrza ds. społecznych, Teresa Adamowicz- 
Skarbnik Miasta, Anna Grochowina- sekretarz Miasta, Jacek Jabrzyk- naczelnik Wydziału 
Architektury, Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, Lila Cacaj- kierownik Referatu 
Dochodów, Zygmunt Kuc- kierownik Wydziału Inżynierii Miejskiej, Lucyna Musiał- radca prawny, 
Rafał Pilśniak- rzecznik prasowy, Beata Kozak-inspektor Kancelarii Rady Miejskiej; 

3) posłowie: Teresa Świło, Łukasz Kudra- dyrektor Biura Senatorskiego Senatora Stanisława 
Jurcewicza; 

4) jednostki organizacyjne- Jadwiga Horanin- dyrektor Miejsko- Powiatowej Biblioteki Publicznej 
w Dzierżoniowie, Krzysztof Tokarski- dyrektor Dzierżoniowskiego Ośrodka Kultury, Henryk 
Smolny- dyrektor Muzeum Miejskiego w Dzierżoniowie, Wioletta Uchman- Chrząszcz- dyrektor 
Szkoły Podstawowej Nr 9 w Dzierżoniowie, Robert Gulka- dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Dzierżoniowie, Mirosław Grabowski- kierownik Dziennego Domu Pomocy Społecznej; 

5) Goście: uczniowie szkół podstawowych i gimnazjalnych, koordynatorki kampanii „Zachowaj 
trzeźwy umysł” do pkt. 2 porządku obrad. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2. 
Lista mówców stanowi załącznik nr 3. 

 
2. Wręczenie nagród, dyplomów oraz materiałów promocyjnych Gminy Miejskiej Dzierżoniów 

laureatom uczestniczącym w Ogólnopolskiej Kampanii „Zachowaj Trzeźwy Umysł” edycja 2014 r. 
Przewodniczący rady Andrzej Wiczkowski poprosił zastępcę burmistrza ds. społecznych- Ryszarda 
Szydłowskiego o poprowadzenie tego punktu. Kampania „Zachowaj Trzeźwy Umysł" trwa od 13 lat, 
każdego roku uczestniczy ok. 75% samorządów w Polsce, w tym również po raz kolejny Dzierżoniów. 
W tym roku przeprowadzono 2 konkursy dla szkół podstawowych i 3 dla gimnazjów. 
Mamy 9 laureatów z dzierżoniowskich. 

Przewodniczący rady poprosił Pana Burmistrza o wręczenie nagród laureatom uczestniczącym 
w tegorocznej Kampanii oraz podziękowań dla koordynatorek kampanii w szkołach. Zastępca 
burmistrza Ryszard Szydłowski odczytywał nazwiska, a Burmistrz Marek Piorun razem 
z przewodniczącym Rady wręczali nagrody dzieciom i młodzieży oraz koordynatorkom Kampanii, 
które otrzymali:  
1. Szkoła Podstawowa Nr 3: 

1) Artur Berezowski- uczeń  
2) Pani Iwona Śliwka, pedagog szkolny- koordynatorka kampanii, 

2. Szkoła Podstawowa Nr 5: 
1) Lena Pisarewicz- uczennica 
2) Pani Teresa Kuruc- pedagog szkolny- koordynatorka kampanii, 

3. Szkoła Podstawowa Nr 9: 
1) Nadia Guczwińska- uczennica  
2) Pani Joanna Pazdańska- pedagog szkolny- koordynatorka kampanii, 

4. Gimnazjum Nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi: 
1) Karolina Szkodzińska- uczennica 
2) Pani Barbara Krzeczkowska- Czerwonka- pedagog szkolny- koordynatorka kampanii, 
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5. Zespół Gimnazjów Nr 3: 
1) Daniel Eliasik, 
2) Maciej Aleksiuk 
3) Pani Olga Popowicz (w zastępstwie obecna Pani Jolanta Rygas)- psycholog szkolny, 

koordynatorka kampanii, 
6. Zespół Szkół Sióstr Salezjanek: 

1) Sara Przybysz- Szkoła Podstawowa, 
2) Karolina Słomińska- Gimnazjum, 
3) Krzysztof Kuźniak- Gimnazjum  
4) Pani Magdalena Romaniszyn- koordynatorka kampanii.  

Zastępca burmistrza podziękował i pogratulował uczestnikom kampanii. 
 
W tym miejscu przewodniczący Rady Andrzej Wiczkowski poinformował zgromadzonych 

o udziale, razem z Burmistrzem Markiem Piorunem, w dniach 25- 26 września 2014r. w XII Kongresie 
Związku Miast Polskich w Wejherowie. Pierwszego dnia kongresu, 25 września, burmistrz otrzymał 
Medal Honorowy Związku Miast Polskich. Przewodniczący odczytał uzasadnienie uchwały ZMP. 
Wyróżnienie przyznano za wkład w rozwój samorządu miejskiego, w działalność Związku Miast 
Polskich, kreatywny udział we wszystkich projektach i przedsięwzięciach związanych  
z wymianą doświadczeń w zarządzaniu miastami oraz za systematyczne uczestnictwo w bazie 
danych SAS i wykorzystywanie jej do zarządzania Dzierżoniowem. 

Gratulacje złożyła również posłanka Teresa Świło. 
Burmistrz- Marek Piorun powiedział, że to wyróżnienie traktuje jako dobra współpracę z Radą, 

dzięki której zrealizowano to, co zaplanowano. To przykład dobrej współpracy między organem 
stanowiącym a wykonawczym, pracownikami- najwyższym kierownictwem, kierownikami, 
naczelnikami i pracownikami urzędu. Burmistrz stwierdził, że ważne jest porównywanie się z innymi, 
a my mieliśmy tą odwagę, przekazywaliśmy dane do Systemu Analiz Samorządowych, by właśnie się 
porównywać. Medal uznaje za wyróżnienie dla samorządu Dzierżoniowa i pracowników.  

 
Po części uroczystej Przewodniczący Andrzej Wiczkowski poinformował, że dalsze obrady po 

przerwie poprowadził będzie wiceprzewodniczący Rady- Andrzej Darakiewicz, natomiast listę 
mówców prowadził będzie wiceprzewodniczący – Mirosław Piorun, a za procedurę głosowania 
odpowiedzialny będzie wiceprzewodniczący Rady- Andrzej Bolisęga. 

Następnie ogłosił 10 minut przerwy w obradach (godz. 10.20-10.35). 
  

3. Przedstawienie porządku obrad. 
Radni otrzymali porządek obrad 19 września 2014r. na swoje półki wraz z materiałami- 
zawiadomienie stanowi załącznik nr 4. 
Porządek obrad opublikowany został na stronie BIP Urzędu Miasta oraz podany do publicznej 
wiadomości poprzez wywieszenie na tablicach ogłoszeń (przy ul. Świdnickiej 2 i ul. Krasickiego). 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
Zgodnie z uzasadnieniem zawartym w piśmie Burmistrza z 10 września 2014r.- załącznik nr 5, rada 
na sesji w październiku, nie we wrześniu, zapozna  się z projektem uchwały w sprawie ewaluacji 
i Programu Rozwoju Społecznego Gminy Miejskiej Dzierżoniów na lata 2014-2020. 
  

4. Przyjęcie protokołu 52 (25 sierpnia 2014r.) sesji Rady Miejskiej Dzierżoniowa. 
Uwag do protokołu z 52 sesji Rady Miejskiej Dzierżoniowa nie zgłoszono, zatem protokół uznano 
za przyjęty.  

 
Wiceprzewodniczący Rady- Andrzej Darakiewicz poinformował o piśmie klubu Porozumienie 
Dzierżoniowskie dot.  zmiany pełniącego funkcję przewodniczącego Klubu- załącznik nr 6. Od tej 
sesji będzie nim radny Tomasz Śnieżek. 
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5. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej: 
1) projekt nr 358 – w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Dzierżoniowa Pani Grażynie 

Orłowskiej- Sondej, 
Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 7 wraz z uzasadnieniem- 

wnioskiem burmistrza i przewodniczącego Rady Miejskiej, stanowiącym załącznik nr 8.  
O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił 

przewodniczącego Rady, który odczytał wniosek. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 Opinie stałych komisji rady- nie zgłoszono. 
 Stanowiska klubów radnych- w imieniu Klubu radnych Porozumienie Dzierżoniowskie- radny 
Tomasz Śnieżek podziękował za złożony wniosek. Zasługi Pani redaktor Grażyny Orłowskiej- Sondej są 
znane i są one szersze niż dla miasta i regionu dolnośląskiego, ale dla kraju. Klub Porozumienie 
Dzierżoniowskie popiera wniosek. 
 Nikt więcej nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław 
Jaworski), Rada Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku 
głosów wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/351/14 w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 
Dzierżoniowa Pani Grażynie Orłowskiej- Sondej. Uchwała stanowi załącznik nr 9. 

 
2) projekt nr 359 - w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Dzierżoniowa księdzu doktorowi 

Tadeuszowi Chlipale, rektorowi Wyższego Seminarium Duchownego Diecezji Świdnickiej, 
Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 10 wraz z uzasadnieniem- 

wnioskiem burmistrza i przewodniczącego Rady Miejskiej, stanowiącym załącznik nr 11.  
Uzasadnienie odczytał przewodniczący Rady. 

 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: nie zgłoszono. 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław Jaworski), 
Rada Miejska Dzierżoniowa większością 18 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/352/14 w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 
Dzierżoniowa księdzu doktorowi Tadeuszowi Chlipale, rektorowi Wyższego Seminarium Duchownego 
Diecezji Świdnickiej. Uchwała stanowi załącznik nr 12. 

 
3) projekt nr 360 - w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Dzierżoniowa Panu Mariuszowi 

Drapikowskiemu, 
 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 13 wraz z uzasadnieniem- 
wnioskiem burmistrza i przewodniczącego Rady Miejskiej, stanowiącym załącznik nr 14. Uzasadnienie 
odczytał przewodniczący Rady. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: nie zgłoszono. 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław Jaworski), 
Rada Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/353/14 w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 
Dzierżoniowa Panu Mariuszowi Drapikowskiemu. Uchwała stanowi załącznik nr 15. 

 
4) projekt nr 361 - w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla przeprowadzenia 

wyborów do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw oraz wyboru burmistrza miasta, 
Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 16 wraz z uzasadnieniem, 

stanowiącym załącznik nr 17. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
sekretarza miasta- Annę Grochowinę. 



 4 

 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: nie zgłoszono. 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/354/14 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 
dla przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw oraz wyboru 
burmistrza miasta. Uchwała stanowi załącznik nr 18. 

 
5) projekt nr 362 - w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w Dzierżoniowie przy ul. Nowowiejskiej, 
Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 19  wraz z uzasadnieniem, 

stanowiącym załącznik nr 20. 
O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  

zastępcę burmistrza- Wandę Ostrowską. Projekt dot. nieruchomość przy ul. Nowowiejskiej 74a, jednak 
Rada Miejska może udzielić bonifikaty od ceny sprzedaży m.in. kościołom na cele działalności sakralnej. 
Propozycja – 99 % bonifikaty.  
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
  w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław Jaworski), 
Rada Miejska Dzierżoniowa większością 17 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i 3 głosach 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/355/14 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 
nieruchomości gruntowej położonej w Dzierżoniowie przy ul. Nowowiejskiej. Uchwała stanowi załącznik 
nr 21. 

 
6) projekt nr 363 - w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny prawa własności 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Dzierżoniów na rzecz Województwa 
Dolnośląskiego,  

 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 22 wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 23. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
zastępcę burmistrza- Wandę Ostrowską. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych- Klub PD- Tomasz śnieżek- pozytywna opinia. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/356/14 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 
prawa własności nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Dzierżoniów na rzecz 
Województwa Dolnośląskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 24. 
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7) projekt nr 364 - zmieniająca uchwałę w sprawie zasad sprzedaży towarów na targowisku oraz 
określenia zasad poboru i wysokości dziennych stawek opłat targowych w mieście, 

 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 25  wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 26. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
zastępcę burmistrza- Wandę Ostrowską. Zmiana dot. opłaty targowej (1 zł) dla handlujących na giełdzie 
staroci, rozszerzenia dni targowych o niedzielę.  
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych: w imieniu Klubu Porozumienie Dzierżoniowskie wypowiedział się radny 
Michał Gackiewicz. Radny rozmawiał na temat giełdy staroci, jest nią zainteresowanie. Jest szansa na 
cykliczną giełdę . Wyraził zadowolenie i życzył powodzenia.  
 Burmistrz Marek Piorun powiedział, że ta decyzja o giełdzie była poprzedzona analizą, czy osoby 
przyjadą czy odbiór będzie pozytywny. Analiza była bardzo pozytywna. Remont targowiska sprzyja 
funkcjonowaniu targowiska. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław Jaworski), 
Rada Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/357/14 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad sprzedaży 
towarów na targowisku oraz określenia zasad poboru i wysokości dziennych stawek opłat targowych 
w mieście. Uchwała stanowi załącznik nr 27. 

 
8) projekt nr 365 - w sprawie wynajęcia nieruchomości w trybie bezprzetargowym, 

 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 28  wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 29. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
zastępcę burmistrza- Wandę Ostrowską. Chodzi o wynajęcie nieruchomości Dzierżoniowskiemu 
Klubowi Bokserskiemu. Jako najemca klub wykonał remont, a prace wykonał w pierwszej połowie tego 
roku (a czas był do 2016r.). Sala jest funkcjonalna, a klub przyczynia się do promowania sportu w mieście 
i poza nim. Klub wystąpił z pismem o wydłużenie terminu najmu o następne 25 lat. To kompetencja 
Rady. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
Stanowiska klubów radnych: w imieniu Klubu Porozumienie Dzierżoniowskie radny Tomasz Śnieżek 
stwierdził, że poprze projekt uchwały, tym bardziej, że wiadomym było jak sala wyglądała i ile wysiłku 
kosztowało doprowadzenie jej do stanu użyteczności. Poza tym dochodzi tu walor promocji miasta przez 
ten sport. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecni w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/358/14 w sprawie wynajęcia nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym. Uchwała stanowi załącznik nr 30. 

Głos zabrał Piotr Wilczewski, który w imieniu  Dzierżoniowskiego Klubu Bokserskiego 
podziękował Radzie za podjęcie uchwały.  Powiedział, że wiele serca i pieniędzy włożono w tą salę, 
a klub opiekuje się nią jak swoim domem od rana do wieczora. W zajęciach uczestniczą różne grupy 
wiekowe, miasto jest kojarzone z boksem z Global boxing. 17 października br.  będzie Gala Boksu, 
na którą zaprosił obecnych.  Podziękował ponownie za decyzję. 
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9) projekt nr 366 -   w sprawie zmiany porozumienia z Województwem Dolnośląskim w sprawie 
przyjęcia zadań w zakresie letniego i zimowego utrzymania dróg wojewódzkich, 

 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 31  wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr  32. 

O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
burmistrza- Marka Pioruna. Rada w maju podejmowała uchwałę w tej sprawie. Trwały negocjacje, 
różnica- dodano 3 sprawy (opisane w uzasadnieniu). 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 18 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław Jaworski, 
w momencie głosowania- Jadwiga Więckowska i Tomasz Śnieżek), Rada Miejska Dzierżoniowa 
większością 18 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących podjęła 
uchwałę Nr LIII/359/14 w sprawie zmiany porozumienia z Województwem Dolnośląskim w sprawie 
przyjęcia zadań w zakresie letniego i zimowego utrzymania dróg wojewódzkich. Uchwała stanowi 
załącznik nr 33. 

 
10) projekt nr 367 - w sprawie powierzenia Gminie Dzierżoniów zadania zarządzania drogą gminną, 

 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 34 wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 35. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
burmistrza- Marka Pioruna. Projekt dot. drogi do Włók ze ścieżką rowerową, do granic miasta. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 W tym miejscu do Sali obrad wrócili radni: Jadwiga Więckowska i Tomasz Śnieżek. Stan radnych- 
20. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/360/14 w sprawie powierzenia Gminie Dzierżoniów zadania 
zarządzania drogą gminną. Uchwała stanowi załącznik nr 36. 

 
11) projekt nr 368 - w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 37  wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 38 oraz treścią obwieszczenia- załącznik nr  39. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
burmistrza- Marka Pioruna. Obowiązek wynika z przepisów prawa. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
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 Do głosu zgłosił się radny Tomasz Śnieżek- zgłosił pytanie do § 2 pkt. 7 strona 1 załącznika- czy 
jest już znana forma odbierania leków?  
 W odpowiedzi Burmistrz Marek Piorun powiedział, że będą wyznaczone apteki do odbioru 
przeterminowanych leków. Obecnie trwa etap rozmów. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/361/14 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych 
odpadów. Uchwała stanowi załącznik nr 40, Obwieszczenie Nr 3- załącznik nr 41. 

 
12) projekt nr 369 - w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości oraz ustalenia wzorów 

formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania podatkiem od nieruchomości 
i podatkiem rolnym na rok 2015, 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 42  wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 43. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
skarbnik miasta – Teresę Adamowicz. Stawki podniesione, a różnice ukazane w tabeli, stanowiącej 
załącznik do uzasadnienia. uwzględniono programy pomocowe, wielkości ulg mają wpływ na obniżenie 
subwencji ogólnej z budżetu państwa. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław Jaworski), 
Rada Miejska Dzierżoniowa większością 17 głosów- za, przy 3 głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/362/14 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 
oraz ustalenia wzorów formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania podatkiem 
od nieruchomości i podatkiem rolnym na rok 2015. Uchwała stanowi załącznik nr 44. 

 
13) projekt nr 370 - w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, określenia jej wysokości, 

zasad jej poboru i terminu płatności oraz zwolnień z tej opłaty na rok 2015, 
 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 45 wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 46. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
skarbnika miasta- Teresę Adamowicz. Maksymalny próg ustawowy opłaty wynosi 121,50 zł, 
w Dzierżoniowie- 66 zł, o 1 zł wyższa opłata niż w tym roku. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 16 głosów- za, przy 2 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr LIII/363/14 w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, określenia 
jej wysokości, zasad jej poboru i terminu płatności oraz zwolnień z tej opłaty na rok 2015. Uchwała 
stanowi załącznik nr 47. 
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14) projekt nr 371 - w sprawie określenia terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat 
nadwyżki środków obrotowych dokonywanych przez samorządowy zakład budżetowy 
do budżetu Miasta Dzierżoniowa oraz sposobu i terminów rocznych rozliczeń i dokonywania 
wpłat do budżetu, 

 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 48 wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr  49. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
skarbnik Miasta- Teresę Adamowicz. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
 w imieniu Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego zastępca przewodniczącej komisji 

Czesław Jaworski poinformował o opinia pozytywnej, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecni w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/364/14 w sprawie określenia terminów i sposobu ustalania 
zaliczkowych wpłat nadwyżki środków obrotowych dokonywanych przez samorządowy zakład 
budżetowy do budżetu Miasta Dzierżoniowa oraz sposobu i terminów rocznych rozliczeń i dokonywania 
wpłat do budżetu. Uchwała stanowi załącznik nr 50. 

 
15) projekt nr 372 - w sprawie dokonania zmiany Budżetu Miasta na 2014 rok, 

 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 51  wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr  52. 
 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
skarbnik Miasta- Teresę Adamowicz.  
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Edukacji i Spraw Społecznych przewodnicząca komisji Wanda Kunecka 

poinformowała o opinii pozytywnej, 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
 w imieniu Komisji Rewizyjnej przewodnicząca komisji Grażyna Juraszek poinformowała o opinii 

pozytywnej, 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Do głosu zgłosił się radny Tomasz Śnieżek- odnosząc się do uzasadnienia, przy zwiększeniu 
wydatków- podpkt. h) stwierdził, że Klub Porozumienie Dzierżoniowskie sygnalizowało problem 
zmniejszenia środków i to cieszy. Zapytał czy mamy wiedzę z jakich klubów to zwiększenie? 
 W odpowiedzi Skarbnik Teresa Adamowicz powiedziała, że to środki na ZUS, bo niektórzy 
zawodnicy nie byli objęci ubezpieczeniem. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/365/14 w sprawie dokonania zmiany Budżetu Miasta na 2014 
rok. Uchwała stanowi załącznik nr 53. 

 
16) projekt nr 373 - w sprawie dokonania zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej 

Dzierżoniów, 
 Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały- załącznik nr 54 wraz z uzasadnieniem, 
stanowiącym załącznik nr 55. 
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 O przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały prowadzący Andrzej Darakiewicz poprosił  
Skarbnik Miasta- Teresę Adamowicz. Zmiany budżetu odzwierciedlone są w załączniku nr 1 i nr 2, 
 w którym wprowadza się m.in. dwa nowe zadania na 2015 r. – wejście do budynku szkoły nr 9 
(dokumentacja), przebudowa drogi Korczaka do szkoły nr 5, przedszkola i żłobka. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: 
 w imieniu Komisji Budżetu i Finansów przewodniczący komisji Bolesław Wilkos poinformował 

o opinia pozytywnej, 
 w imieniu Komisji Edukacji i Spraw Społecznych przewodnicząca komisji Wanda Kunecka 

poinformowała o opinii pozytywnej, 
 w imieniu Komisji Rewizyjnej przewodnicząca komisji Grażyna Juraszek poinformowała o opinii 

pozytywnej, 
 w imieniu Komisji Rozwoju Gospodarczego Miasta przewodniczący komisji Adam Bagiński- opinia 

pozytywna, 
Stanowiska klubów radnych- nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. W obecności 20 radnych (nieobecny w czasie sesji- Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 20 głosów- za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 
wstrzymujących podjęła uchwałę Nr LIII/366/14 w sprawie dokonania zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Miejskiej Dzierżoniów. Uchwała stanowi załącznik nr 56. 

 
W tym miejscu głos zabrał przewodniczący rady Andrzej Wiczkowski  w sprawie wizyty radnych 

w Synagodze mającej na celu zapoznanie się z przeprowadzonymi pracami, dzięki wsparciu miasta.  Pan 
Rafael Blau czeka na radnych, stąd prośba o rozważenie przerwy w obradach, podczas której radni 
mogliby przejść do Synagogi. 

Radny Feliks Bińczycki powiedział, że do następnego punktu są obecni, stąd może wizyta po 
sesji? 

Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz ogłosił przerwę (od godz. 11.55 do godz. 13.00). 
 

6. Podjęcie Oświadczenia Rady Miejskiej Dzierżoniowa w sprawie ochrony dzieci i młodzieży przed 
ideologią gender. 
Po przewie. 

Radni w materiałach na sesję 19 września 2014r. otrzymali wniosek Klubu radnych Prawo 
i Sprawiedliwość w sprawie ujęcia w porządku obrad ww. oświadczenia, które odczytał prowadzący 
obrady. Wniosek z projektem oświadczenia stanowi załącznik nr 57. 

Radny Feliks Bińczycki w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość poprosił o przedstawienie 
dodatkowego uzasadnienia, które zaprezentował radny Roman Bukowski. Apel kierowany był do 
burmistrza i placówek oświatowych. 

Do głosu zapisał się Pan Piotr Pieszczoch. Rozpoczął od wyjaśnienia, jak to się stało, że klub 
radnych jest gospodarzem tego oświadczenia. Mieszkańcy chcieli to wprowadzić w ramach inicjatywy 
uchwałodawczej.  Ze względów proceduralnych wniosek Akcji Katolickiej parafii pw. Królowej Różańca 
Świętego został odrzucony. To w ramach prowadzonych zajęć w Akcji Katolickiej zaczęto mówić 
o ideologii gender. To zjawisko obecne jest już w Polsce. To wystąpienie kierowane do radnych, bo są 
przedstawicielami mieszkańców. Trzeba temu zapobiec. W Gońcu Niedzielnym dwa lata temu pojawił się 
artykuł w sprawie wprowadzania ideologii gender w Niemczech. Dopóki można nie należy wpuszczać tej 
ideologii do szkół. Dalej mówca wyjaśniał, dlaczego to ludzie starsi tym się zajmują. Proste- rodzice są 
zaganiani, zapracowani, nie mają czasu zająć się tym problemem. Dziadkom nie można zabronić, robią to 
za zgodą rodziców. Wszystko jest w internecie, a tematy będą dotyczyć nas i naszych dzieci. Zachęcał 
radnych do przegłosowania propozycji Klubu PiS. 

Radna Jadwiga Więckowska- podziękowała za wystąpienie, z którym się zgodziła. Sama jest 
przeciwniczką manipulowania przy wychowaniu dzieci. Dla radnej istotną jednak kwestią było to, że 
szkoda, że klub PiS nie spotkał się z radnymi. Pewne sformułowania są niepewne- np. brak wiedzy 
o ścieżce do Rzecznika Praw Obywatelskich. Jako rodzicowi tego jej brakuje. Czuje pewien niedosyt. 
Każdy radny podejmie decyzję zgodnie z sumieniem. 
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Radny Feliks Bińczycki- w związku z wypowiedzią radnej stwierdził, że treść oświadczenia radni 
mieli odpowiednio wcześniej, na komisjach o nim nie rozmawiano. Widocznie treść była dobra. Nie było 
woli, żeby się spotykać. 

Wiceprzewodniczący Rady Mirosław Piorun- rozumie, że oświadczenie nie jest zarzutem pod 
kątem rady, szkół. Rozumie, że to zabieg profilaktyczny, który zapobiegnie w przyszłości temu zjawisku. 
Wszystko zależy od rodziców, bo to ich rola. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Bolisęga skierował słowa do inicjatorów oświadczenia- choć 
o tym mówił Mirosław Piorun- chodzi o to, czy nie ma w naszych szkołach takich sytuacji, a oświadczenie 
jest po to, aby obserwować  czy wszystko w szkołach jest w porządku. 
 Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Opinie stałych komisji rady: nie zgłoszono. 
Stanowiska klubów radnych: nie zgłoszono. 
 Nikt nie zapisał się do głosu, wobec czego przewodniczący obrad zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie oświadczenie. W obecności 19 radnych (nieobecny w czasie sesji-  Czesław Jaworski), Rada 
Miejska Dzierżoniowa większością 15 głosów- za, przy 1 głosów przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących 
podjęła Oświadczenie Nr 8/2014 w sprawie ochrony dzieci i młodzieży przed ideologią gender - załącznik 
nr 58. 

Pan Piotr Pieszczoch podziękował radnym za wynik głosowania.  
 

7. Raport o stanie miasta Dzierżoniowa za lata 2010 - 2014. 
Zgodnie z § 117 Statutu Miasta Dzierżoniowa Burmistrz co najmniej na miesiąc przed upływem 

kadencji składa radzie raport o stanie gminy. 
Radni w materiałach na sesję otrzymali publikację na ten temat- załącznik nr 59, której wersja 

elektroniczna dostępna jest również na stronie internetowej Urzędu Miasta. 
Burmistrz Marek Piorun streszczając zawartość Raportu wyraził nadzieję, że radni zapoznali się 

z tym opracowaniem. Zapewnił jednocześnie, że wszystko robiono tak, by nikt nie mówił, że to 
dokument polityczny. Zaczął od ostatniej strony- zespołu pracowników Urzędu, który opracowywał ten 
dokument, wymieniając jego skład.  

Burmistrz stwierdził, że Raport zawiera to, co wspólnymi siłami, czyli Rada Miejska i burmistrz 
Dzierżoniowa dokonali i wykonali w mijającej kadencji, mając jednocześnie świadomość, ile rzeczy jest 
do wykonania. 

Ważna jest wizja, by mieszkańcom żyło lepiej się. Raport podzielono na główne obszary życia 
(społeczeństwo, gospodarka, przestrzeń miejska i ochrona środowiska oraz zarządzanie miastem). 
Przestrzeń miejska to nie zagospodarowanie przestrzenne- to to, co nas otacza. Zarządzanie miastem 
spina wszystko- bez rady i pracowników nie można byłoby wykonać tego, co zostało zrobione.  

Burmistrz podkreślał, że ważne jest to, co trzeba zrobić w przyszłości, podkreślając znaczenie 
współpracy jednostek samorządu terytorialnego w najbliższym okresie programowania. Dzierżoniów 
ponosi odpowiedzialność za miasto i za cały powiat dzierżoniowski. Zakończył swoje wystąpienie 
słowami, że ważne będzie partnerstwo, partnerstwo  i jeszcze raz partnerstwo. 

Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz- powiedział, że to dobry dokument podsumowujący 
i otwierający wiedzę dla nowych radnych. 

Uwag nie zgłoszono. 
 

8. Informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2014 roku oraz o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej i przedsięwzięć. 
Radni w materiałach otrzymali informację  z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2014 roku 

oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej i przedsięwzięć, stanowiącą załącznik nr 60. 
Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie, a kopię uchwały RIO w tej 

sprawie radni otrzymali w materiałach na sesję- załącznik nr 61.  
Pytań do tego punktu nie zgłoszono.  

 
9. Przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Radni w materiałach na sesję otrzymali stosowne sprawozdanie, stanowiące załącznik nr 62. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
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10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Do głosu zapisali się radni: 
1) Jarosław Kresa- zapytał burmistrza o rondo Polskiego Państwa Podziemnego- kiedy będzie tabliczka 

z nazwą ronda i tablica ich upamiętniająca? 
Burmistrz Marek Piorun- tam mają być zamontowane dwie kotwice państwa podziemnego 

z nazwą w terminie do połowy października. 
2) Andrzej Bolisęga- zapytał o to, jak potoczą się dalsze losy placu międzyosiedlowego przy 

ul. Sikorskiego? Mieszkańcy pytają. 
Burmistrz Marek Piorun- powiedział, że przeczytał w gazecie spółdzielni mieszkaniowej, że to 

spółdzielnia będzie go wykonywać. Czy wpisywać wobec tego to zadanie do budżetu? 
Radny Jarosław Kresa- powiedział, że w gazecie było napisane, że nie wiadomo kto będzie 

wykonywać ten plac. Radny zapytał czy projekt tego placu zamieszczony będzie w budżecie miasta? 
Burmistrz Marek Piorun powiedział, że to nie złośliwość. To nie pierwsza pomyłka dziennikarska. 

To świadome pisanie, bo kiedy parking robiono na Błękitnym, też tak było napisane. Stwierdzenie 
o budżecie powiedział oczywiście półżartem. Rzetelny dziennikarz pisze prawdę. Radny niech przyniesie 
gazetę. Burmistrz stwierdził, że przy budowaniu budżetu robiono wszystko, aby ten wykonawca wszedł 
na plac. Ma na to dowody. To nierzetelność firmy, dlatego miasto zerwało umowę z tym wykonawcą, 
któremu zatrzymano wadium i które ma zapłacić karę. Budżet 2015 r. buduje się na podstawie 
procedury, która uchwaliła rada. To zadanie będzie jednym z priorytetowych na rok przyszły. Dzisiaj nie 
można tego wymagać od burmistrza, bo decydować o nim będzie nowa rada. W projekcie budżetu 
miasta na 2015 r. będzie to zadanie ujęte. 

Innych głosów nie było. 
 

11. Wolne wnioski i informacje. 
Do głosu zapisał się radny Jarosław Kresa, który zgłosił dwa wnioski: 

1) w celu uhonorowania płk. dypl. Walerego Tewzadze- wniosek o nazwanie parku przy Sikorskiego 
jego imieniem- załącznik nr 63, 

2) w celu uhonorowania mjr Krzysztofa Woźniaka- wniosek o nadanie alei przy parku im. Krzysztofa 
Woźniaka. Radny odczytał wniosek i notkę o majorze- załącznik nr 64. 

Radny powiedział, że byłoby świetnie, aby ta rada zrealizowała te wnioski. Radny dodał, że rodzice 
mjr Krzysztofa Woźniaka zaakceptowali jego propozycję. 

Prowadzący obrady Andrzej Darakiewicz podziękował radnemu. 
 

12. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący posiedzenia Andrzej Bolisęga o godz. 13.40 
zamknął 53. sesję Rady Miejskiej Dzierżoniowa. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 

Andrzej Wiczkowski 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 

Andrzej Darakiewicz 
Protokół sporządziła: insp. Beata Kozak 


